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مدیرعامل باشــگاه ذوب آهن در حالی کــه این تیم را بهترین تیم ســال ۹۴ 
می نامد، امیدوار اســت که روند موفق این تیم در ســال ۹۵ هم ادامه داشته 

باشد.
سعید آذری در گفت وگو با ایسنا، درباره نتایج اخیر ذوب  آهن در لیگ قهرمانان 
آســیا و لیگ برتر، اظهار کرد: هیچ فشــاری روی تیم ما وجود نداشــت. ما با 
تیم هایی مانند ســپاهان، اســتقلال، پرســپولیس، فولاد و اســتقلال اهواز 
مساوی کردیم. مساوی با استقلال اهواز هم به دلیل انگیزه بالای بازیکنان 
این تیم بــود. ما در طول لیگ برتر فرایند نرمالــی را طی کرده ایم و همواره در 
بالای جدول قرار داشته ایم. این به خاطر تلاش جوانان ذوب آهن و مربیان 

تیم بوده است.
مدیرعامل باشــگاه ذوب آهن در ادامه به تشــکر از عوامــل این تیم پرداخت 
و افزود: باید تشــکر ویژه ای را از یحیی گل محمدی داشــته باشــم اما تشکر 

اصلی را از کارکنان ذوب آهن می کنم. آن ها شبانه روز در 
حال تلاش هستند تا تیم مشــکلی نداشته باشد. 

به خhطر تلاش  آن ها بــود که ذوب آهن 
در چند سال گذشته مجددا اوج گرفته 

و تبدیل به یک برند شــده است. در 
واقع تلاش اصلی را کارکنان ذوب 

آهن انجام می دهند.
او اضافه کــرد: خدا را صد هزار 
مرتبه شــکر که توانستیم که به 
نتایج دلخواه مان در سال جاری 

دســت یابیم. رقابت سنگینی در 
لیــگ  برتر حاکم بود امــا در لیگ 

چهاردهــم و پانزدهــم موفــق عمــل 
کردیم.

آذری در واکنــش بــه اینکــه بایــد ذوب  آهن را 
بهترین تیــم ســال ۹۴ بنامیم چرا کــه بر خلاف 

تیم های بالای جدول سال گذشته امسال هم موفق 
عمل کرده است، تاکید کرد: ذوب آهن توانست مفهوم 

"تیم ورک" را به معنای واقعی کلمه اجرا کند. از کوچک ترین 
عناصر باشگاه تا کادرفنی تلاش خود را انجام دادند 

تا کار بــه بهترین نحو ممکن انجام شــود. این 
مجموعه شایسته لقب بهترین است. تقریبا 

روند رو به رشــدمان را حفــظ کردیم و به 
درستی در مسیر موفقیت حرکت کردیم.
مدیرعامــل ذوب آهــن بــا تقدیــر از 
شــرکت ذوب آهن تصریح کرد: نباید 
از حمایت هــای مدیران این شــرکت 
به راحتی گذشــت چرا کــه در طول 
دو سال و نیم گذشــته حمایت همه 
جانبــه ای را انجام داده انــد. البته 
کسانی هم در ذوب آهن هستند که 
سنگ اندازی می کنند و در مقطعی 

قصد نابودی این باشگاه را داشتند اما معتقدم که همه به قطار در حال حرکت 
سنگ اندازی می کنند. باید از زحمات مهندس احمد صادقی مدیرعامل ذوب 
آهن، شاهرخ شهنازی رییس هیات مدیره باشگاه تقدیر کرد و از افرادی مانند 
مهدی محمدرضایی، آقای ابرقویی نژاد و مجید فیض بخشیان اعضای سابق 

هیات مدیره ذوب آهن هم تشکر می کنم.
او در ادامــه افــزود: از همه افرادی که بــرای ذوب آهن خــون دل خوردند 
تشــکر می کنم و در پایان زحمات بی دریغ اردشــیر سعد محمدی را فراموش 
نمی کنیم. مهندس صادقی هم فرد فرهیخته ای اســت که به ورزش اهمیت 

ویژه ای می دهد.
آذری همچنین با اشــاره به اســتراتژی ذوب آهن در چند ســال اخیر اظهار 
کرد: وقتی مجموعه ای با اســتراتژی حرکت کند، موفق خواهد بود که ما بر 
این اصل حرکت کردیم. نتیجه مدیریت مناســب موفقیت است. تیمی که در 
آستانه ســقوط به لیگ بود و همه آرزو می کردند این تیم در لیگ برتر 
بماند، این روزها برای خود برند شــده و در آســیا و لیگ نتایج 
درخشانی را کسب می کند و از اعتبار فوتبال ایران 

دفاع می کند.
مدیرعامــل این باشــگاه ذوب آهن بــه نامه 
تشکرآمیز باشگاه لخویا از میزبانی مناسب 
ذوب آهن در لیگ قهرمانان آســیا اشاره 
کرد و گفت: اســتراتژی دیگر ما این بود 
کــه در دیدارهــای بین المللــی هم از 
اعتبار ایران دفاع کنیم و در نخستین 
میزبانی خود بســیار خــوب ظاهر 
شــدیم تا جایی که مســئولان 
لخویا از ذوب 

آهن تشــکر کردند و به کســانی که درباره نبود امینت در ایران ادعای واهی 
داشتند، نشان دادیم که حرفشان صحت ندارد.

آذری در پاســخ به این ســوال که آیا این باشگاه هم مانند پرســپولیس قرارداد 
گل محمــدی را پیش از اتمام فصل تمدید خواهد کــرد، گفت: از ابتدا که با گل 
محمدی برای هدایت ذوب آهن مذاکره کردیم به او گفتم که او ســه ســال در 
ذوب آهن خواهد بود و در سال سوم برای قهرمانی آسیا پیش می رویم که سال 
آینده سال سوم است. ما مشکلی برای ادامه همکاری نداریم مگر اینکه اتفاق 

خاصی رخ بدهد و خود گل محمدی نخواهد در ذوب آهن بماند.
او به تلاش های یک تیم لیگ یکی متمول برای مذاکره با بازیکنان و مربیان 
موفق تیم های لیگ برتری در حالی که هنوز به لیگ برتر صعود نکرده اشــاره 
کرد و افزود: رابط های این باشــگاه به استان های مختلف می روند و از الان 
مذاکره می کنند. اگر به گل محمدی پیشــنهاد سه میلیاردی بدهند از دست 
ما کاری بــر نمی آید و از حیطه تصمیم گیری ما خارج اســت. ذوب آهن خانه 
گل محمدی اســت و تا هر زمان که بخواهد می توانــد در این تیم بماند. حتی 
در زمانــی هم که عده ای به دنبال اخراج او بودند این کار را نکردیم و با تحمل 

سختی ها به موفقیت رسیدیم.
مدیرعامل ذوب آهن با بیان اینکه اگر کســی بخواهد از ذوب آهن جدا شود، 
باید ادله وحشــتناکی داشته باشــد، خاطر نشــان کرد: از لحاظ ساختاری و 
انجام به تعهدات ذوب آهن بهترین تیم ایران است و جدایی از این تیم بسیار 
ســخت اســت. این موضوع درباره مربی، بازیکن و حتــی مدیان هم صادق 

است. جدایی از ذوب آهن سخت است.
او با تشــکر از رسانه ها یادآور شد: رسانه ها تلاش بسیاری زیادی را در بازی با 
لخویا انجام دادند و به خوبی این دیدار را پوشش دادند که بسیار سازنده بود. آن 
ها بدون هیچ چشم داشتی قلم می زنند. امیدوارم سال ۹۵ برای ما و رسانه ها 
و همه مردم ایران ســالی همراه با شادابی و حل مشــکلات اقتصادی باشد. 
از آقای روحانی و کابینه محترمش تشــکر می کنم. به عنوان یک ورزشــکار 
از زحمات دکتر ظریف تشــکر می کنم؛ هر چند او هــم یکی از اعضای باند 

اصفهانی ها است!

خبر آخر

چهره روزاینستوگرافی

مراسم روز جهانی فوتبال زنان 
امروز سه شنبه)18 اسفند 
کادمی ملی فوتبال  ماه( در آ
برگزار شد.

تیتر دو

جان تری غایب بزرگ 
چلسی برابر پاری  سن ژرمن

جــان تری بــه دلیل ادامــه مصدومیت خــود دیدار 
برگشت برابر پاری سن ژرمن در لیگ قهرمانان اروپا 

را از دست داد.
چلســی در دور برگشــت لیــگ قهرمانــان در حالی 
باید فرداشــب برابــر پاری ســن ژرمن صدرنشــین 
فوتبــال فرانســه بــه میــدان بــرود کــه برتــری با 
 حداقــل گل نیــز این تیــم لندنــی را به مرحلــه بعد 

می برد.
جــان تری کاپیتــان آبی هــای لندن در بــازی برابر 
نیوکاســل مصدوم شــد و چند بازی اخیر تیمش را از 

دست داد. 
در حالی که ابراز امیدواری می شــد او بتواند در بازی 
برگشت با پاری سن ژرمن حاضر باشــد، او تمرینات 
پیش از این بازی را از دســت داد تــا غایب بزرگ این 

دیدار لقب گیرد.
در ایــن تمریــن، دیگو کاســتا، پــدرو و کنــدی که 
گفتــه می شــد بــا مصدومیت دســت و پنجــه نرم 
می کننــد حضور فعــال داشــتند تا مشــکلی برای 
 همراهــی تیمشــان در ایــن دیــدار بزرگ نداشــته 

باشند.
تــری در ۵ دیــدار اخیــر تیمــش حاضر نبــوده که 
در ایــن دیدارهــا چلســی توانســت به ۴ بــرد و یک 
تســاوی برســد. در غیاب او ایوانویچ وطیفه بســتن 
بازوبنــد کاپیتانــی تیمش را بــر عهده داشــت و در 
 کنــار گــری کیهیــل در قلب دفــاع چلســی بازی 

کرد. 
تــری و کــورت زوما کــه در اغلــب دیدارهای فصل 
چلســی مدافع بودنــد، در این دیدار غایب هســتند.
همچنیــن به احتمال زیاد شــاهد حضــور کندی به 
جــای بابا رحمان در ســمت چــپ و آســپلیکوئتا در 
ســمت راست باشــیم که شــمایل جدیدی از آرایش 
 مدافعــان در چلســی بــا هدایــت گاس هیدینــک 

است.
چلســی در این دیدار رادامل فالکائــو را نیز در اختیار 
نخواهد داشــت. این بازیکن در فهرســت آبی های 
لندن حاضر نیســت و به جــای او پاتــو خرید جدید 
این تیــم کــه تاکنون بــرای آنها بــه میــدان نرفته 
 و در تمرینــات حاضر اســت شــانس بــازی کردن 

دارد.

ایرانی ها موفق ترین تیم های 
این فصل لیگ قهرمانان آسیا 
تیم های باشگاهی ایرانی در این فصل لیگ قهرمانان 
بالاتر از تیم های کره جنوبی و چین در صدر برترین تیم 
های قاره کهن ایستاده اند. دو هفته از مرحله گروهی 
لیگ قهرمانان آســیا گذشته اســت. در این دو هفته 
تیم های ایرانی نمایش خوبی داشــتند و توانستند با ۴ 
برد، یک تساوی و یک باخت، در بین تیم های آسیایی 
بهترین عملکرد را از خود نشان دهند.در حالی که ایران 
این فصل با ۳ نماینده برای اولین بار با این تعداد سهمیه 
در لیگ قهرمانان حاضر شــده، با این حال از ۶ دیدار 
نماینده های ایرانی با رقیبان شان در لیگ قهرمانان به ۴ 
برد رسیده اند که تراکتورسازی موفق ترین تیم با کسب ۲ 
برد بوده است.تیم های کره ای و چینی نیز به ۴ برد در 
لیگ قهرمانان رسیده اند با این تفاوت که تعداد باخت 
های بیشتری داشتند چرا که هر کدام با ۴ نماینده در 
این رقابت ها حاضر بوده اند.باید ببینیم عملکرد خوب 
تیم های ایرانی در این فصل تداوم دارد و باعث می شود 
تا هر ۳ نماینده ایران در مرحله حذفی لیگ قهرمانان 

حاضر باشند یا خیر. 

 سومی تیم دختران ایران 
در مسابقات پیش مقدماتی

تیم ملی تنیس دختران ایران با غلبه بر تیم لبنان عنوان 
سومی رقابت های پیش مقدماتی زیرگروه جهانی را از 
آن خود کرد. در مسابقات زیر 1۴ سال پیش مقدماتی 
زیر گروه جهانــی، تیم ملی دختران ایــران برای قرار 
گرفتن در جایگاه ســومی مســابقات به مصاف لبنان 
رفت و با برتری مقابل حریف خود به این عنوان دست 
یافت.در نخستین دیدار این رقابت ها مهشاد شعیبی به 
مصاف تنیسور لبنانی رفت و در نهایت با نتیجه )۰-۶ و 
1-۶( پیروز شد و در دومین بازی این بخش مهتا خانلو با 
نتیجه )۲-۶ و ۶-۷( بازی را واگذار کرد اما در بخش دو 
نفره تیم ایران با نتیجه )۶-1 ، ۴-۶ و 8-1۰( به پیروزی 
رسید.به این ترتیب تیم دختران ایران با پیروزی ۲ بر یک 
مقابل حریف خود و قرار گرفتن در جایگاه سومی به کار 
خود در این دوره از رقابت ها پایان داد.در بخش پسران 
نیز تیم ایران برابر قزاقستان بازی کرد که در نخستین 
بخش انفرادی عرفان درویــش نوری با نتیجه ) ۶-۲ 
و 1-۶ ( حریــف خود راشکســت داد.در دومین دیدار 
بخش انفرادی رهام عباســی با نتیجه ) ۰-۶ و ۶-1 ( 
مغلوب تنیسور قرقیزستانی شد. در بخش دو نفره تیم 
ایران با ترکیب ســهراب دگمه چین و رهام عباســی با 
نتیجه ) ۲-۶ و 1-۶ ( حریف خود را شکســت داد.به 
این ترتیب ایران برای قرار گرفتــن در جایگاه پنجم با 

عربستان بازی می کند. 

ادامه درخشش 
دوومیدانی کاران معلول

دومین روز از مســابقات دوومیدانی معلولان آسیا و 
اقیانوسیه در امارات با کسب سه طلا و دو نقره توسط 
نمایندگان کشورمان پیگیری شد. در ماده پرتاب وزنه 
بانوان کلاس F۵۲/۵۵ مرضیه صدقی با ثبت رکورد 
۶ متر و ۵۳ سانتیمتر به عنوان قهرمانی دست رسید 
و سومین نشان طلای کاروان ایران را از آن خود کرد.
در فینال دوی ۲۰۰ متر کلاس T۴۷ احمد اُجاقلو با 
ثبت رکورد ۲۲ ثانیه و ۵8 صدم ثانیه به عنوان قهرمانی 
دست یافت و پس از او نمایندگان هند و چین به ترتیب 
دوم و سوم شدند.آرش خسروی نیز در دوی ۴۰۰ متر 
کلاس T1۲ با رکورد ۵۷ ثانیه و ۹8 صدم ثانیه پس از 
نماینده تایلند در جایگاه دوم ایســتاد و نایب قهرمان 

شد و جایگاه سوم نیز به نماینده هند رسید.

مربی تیم والیبال پیکان دچار ایست قلبی شد
مربی تیم والیبال پیکان در تمرین امروز )سه شــنبه( این تیم دچار ایســت قلبی 

شــد، اما با احیای قلبی به زندگی بازگشــت. درحالی که ســایت 
فدراســیون والیبــال دقایقــی پیــش از درگذشــت رضا 

ابراهیمــی، مربــی پیشــین تیم های ملــی والیبال 
کشــورمان و مربی تیم والیبــال پیکان خبر داده 
بــود، اما ظاهــراً این خبر صحت نــدارد و مربی 
پیکانی ها با احیای قلبی زنده مانده است. ظاهراً 
این اتفاق در حاشــیه تمریــن امروز تیم والیبال 

رخ داده است. 

دکترظریفهمجزوبانداصفهانیهاست!
وقتی آذری  تیمش را بهترین تیم سال ۹۴ می خواند!

حاشیه های میزبانی سالن حکیمیه دانشگاه  آزاد در لیگ برتر 
تمامی ندارد و این بار شــخص مدیر باشگاه از همان ابتدای 
مســابقه رفتاری ناپســند با خبرنگاران داشــت.تقریبا همه 
بسکتبال دوستان عادت کرده اند که بعد از میزبانی دانشگاه  
آزاد در بازی های حساسش در لیگ برتر منتظر حواشی باشند 
که با همت مسوولان حراست و باشگاه دانشگاه آزاد این اتفاق 
در دیدار روز گذشته این تیم مقابل شهرداری اراک باز هم رقم 
خورد، با این تفاوت که این بار حواشی از همان ابتدای مسابقه 
وجود داشت.مســوولان حراست دانشــگاه  آزاد که واقعا به 
قول محمد کسایی پور ســرمربی شهرداری اراک خودشان 
نیاز به کنترل دارند پرچم دار حاشیه سازی هستند اما این بار 
شرایط کمی متفاوت بود. در ابتدای مسابقه بود که مسوولان 
دانشــگاه  آزاد اجازه ورود به یکی از خبرنگاران را ندادند و این 
بسکتبال نویس که از غربی ترین نقطه تهران به شرقی ترین 
قسمت پایتخت رفته بود تا بازی بسکتبال تماشا کند با رفتاری 
غیر ورزشی مواجه شد.با اینکه مسوولان دانشگاه  آزاد اعلام 
کرده اند به فدراســیون اطلاع داده اند که اجــازه ورود به این 
خبرنگار نمی دهند اما شاید فراموش کرده بودند که وظیفه 
روابط عمومی آنها این است که به جای درگیری با خبرنگاران 
در سالن، این موارد را به رسانه ها اطلاع رسانی کند، همانطور 
که برای برگزاری نشســت های خبری هر روز با رسانه ها در 

تماس هستند.بازی با توجه به عملکرد خوب دانشگاهی ها 
با اختلاف پیش رفت و حواشــی خاصی نداشــت اما دوباره 
پایان مسابقه همانند دیدارهای قبلی حاشیه ساز بود تا نشان 
دهد امسال دانشگاهی ها در میزبانی اصلا موفق نیستند. 
مدیرعامل باشگاه شهرداری اراک که رفتار مناسبی با او نشده  
بود مقابل دادگان قرار گرفت و گفت: "احترام شما به من باعث 
بزرگ شدن شما و باشگاه تان می شود، همانطور که احترام من 
به تیم شما باعث بزرگ شدن خودم می شود اما امروز به من 

هیچ احترامی گذاشته نشد".
دادگان که متوجه شده بود مسوولان سالنش به مدیرعامل 
باشگاه حریف اجازه ندادند در جایگاه ویژه بنشیند تاکید کرد 
که عمدی در کار نبوده اما مدیرعامل اراکی ها گفت: "وقتی 
من چهار بار با مسوول حراست سالن شما روبه رو می شوم و 
باید به آن توضیح دهم که چه کسی هستم، حتما عمدی در 
کار بوده  اســت".میزبان اینجا هم گل کاشته بود اما باز هم 
این پایــان کار نبود. دادگان این بار نیــز روبه روی خبرنگاران 
رســانه ها قرار گرفت و در همان ابتدا ســعی کــرد با کلماتی 
آرام در مقابل رسانه ها از مدیرعامل باشگاه شهرداری اراک 
دلجویی کند اما بعد از یکی دو سوال انتقادی، ادبیات دادگان 
نیز تغییر کرد.اولین سوالی که از دادگان پرسیده شد این بود 
که چه اتفاقی افتاده که فصل گذشته دانشجویان دانشگاه 

آزاد سالن را پر می کردند اما امســال این باشگاه ظاهرا رو به 
تماشاگران اجاره ای آورده که در ظاهر هم شبیه دانشجویان 
نیستند. همین سوال برای عصبانی شدن مدیر دانشگاه  آزاد 
که تیمش برده بود کافی بود. او با تغییر لحن پاسخ داد: این ها 
همه دانشجو هســتند. اکنون نزدیک به سال نو هستیم و 
تماشاگران نمی آیند اما اگر دانشــجویان ما نیامدند به شما 
زنگ می زنیم که تماشــاگری که می شناســی را به ســالن 
بیاوری.واکنش خبرنگاران در پاسخ این بود که باشگاه ها باید 
هوادارانشان را تشویق کنند نه اینکه رو به افرادی که در ظاهر 
اصلا شبیه دانشجویان نیســتند، بیاورند که دادگان گفت: 
شما در جایگاهی نیستید که بخواهید درباره این موارد حرف 
بزنید.خبرنگار مجددا اعلام کرد ما نمی خواهیم زیراب کسی 
را بزنیم و کسی را با شما رودر رو کنیم که این بار دادگان به دو 
خبرنگار خانم گفت: شما نمی توانید زیراب کسی را بزنید. شما 
در جایگاهی نیستی که بخواهی زیراب کسی را بزنی. چقدر 
توقع های شما زیاد است. من بیست رشته ورزشی را رها کنم و 
بچسبم به همکار شما که وارد سالن شود؟ من نمی توانم این 
کار را انجام دهم.خبرنگاران سعی در آرام کردن فضا داشتند 
که مسوول حراست وارد صحنه شد و با زبان تهدید اعلام کرد 
دردسر نسازید! در غیر این صورت بازی بعدی شما را نیز راه 

نخواهیم داد.

دادگان : کی گفته من به خبرنگار نیاز دارم؟!

ورزش


